



17 May 2022

**Subject: Appointment of Chief Business Officer**

This is to inform that United Finance Company SAOG has received approval from the Regulators to appoint Mr. Fawaz Sulaiman Nasser AL Riyami as Chief Business Officer Of United Finance Company SAOG effect from 16 May 2022.

Mr. Fawaz AL Riyami brings with him a wealth of experience in the Sultanate of Oman in the Banking for over 14 years.

The Board of Directors and Management wish Mr. Abdul Aziz all the success during his tenure in UFC.

Regards

**Nasser Said AL-Rashdi**  
Chief Executive Officer



17 May 2022

**الموضوع: تعيين رئيس ادارة الأعمال**

نود الافادة بأن الشركة المتحدة للتمويل ش م ع ع إستلمت الموافقة من الجهات الاشرافية والرقابية بتعيين الفاضل / فواز بن سليمان بن ناصر الريامي بوظيفة رئيس إدارة الأعمال للشركة المتحدة للتمويل ش.م.ع.ع اعتباراً من 16 مايو 2022م.

يتمتع الفاضل / فواز الريامي بخبرة واسعة في القطاع المصرفي في سلطنة عمان لأكثر من 14 سنة

يود مجلس الادارة وإدارة الشركة أن يتمنى للفاضل / فواز كل النجاح والتوفيق خلال فترة عمله في الشركة المتحدة للتمويل.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام

**ناصر بن سعيد الراشدي**  
الرئيس التنفيذي

17th May 2022